
 

Postpensjonistene i Agder 

Referat/Protokoll fra styrets møte  
nr.10/2024 – 18.11./Kjøita 

 

Til stede: 
Brit Marstein Olsen - leder 
Margrethe Svee – nestleder/fung sekretær 
Åshild Rødsås – økonomiansvarlig 
Tore Gustavsen – styremedlem 
Gerd H. Eriksen – varamedlem 
Oddbjørn Lamo - varamedlem 
 
 

Forfall: 
• Odd Øyvind Fløysvik – sekretær 
 

Til stede andre: 
Holger Zachariassen - redaktør av Sydvesten 

Saksliste: 
1. Protokoll fra forrige styremøte 
2. Mottatte/sendte skriv, referatsaker og saker til oppfølging 
3. Dataopplæring 

4. Møte med valgkomiteen, valg årsmøte 2025 
5. Jubileumsfest 
6. Turforslag 2025 

7. Årsmøte 2025 
8. Eventuelt 
9. Neste styremøte  

 

Ad punkt 1  

Vedtak:  

Referatet/protokollen godkjennes. 

Ad punkt 2  

Foreningen har nå 335 medlemmer. Økonomien er fortsatt god. MVA-kompensasjon for fjoråret kommer 

på regnskapet i desember.  

Ad punkt 3 

Punktet utgikk da Holger Zachariassens pc er på reparasjon. 

Ad punkt 4 

Leder i valgkomitéen Nils Olav Odden presenterte hvem som er på valg: 

• Leder Brit Marstein Olsen. Tar ikke gjenvalg. 

• Sekretær Odd Øyvind Fløysvik. Tar gjenvalg. 

• Styremedlem Tore Gustavsen. Tar ikke gjenvalg.  

• Varamedlem Oddbjørn Lamo. Tar gjenvalg.  

• Bjørn Usterud (revisor) og Kjellaug Goris (vara revisor) 

• Leder i valgkomitéen Nils Olav Odden og medlem i valgkomitéen Rolf Kjell Bekkevik. Tar ikke gjenvalg. Ny 

leder og nytt medlem velges på årsmøtet, etter innstilling fra styret.  



 Ad punkt 5 

Det er 92 påmeldte til jubileumsfesten 07.12.24. Festkomiteen har hatt et møte med toastmaster, samt 

samtale med underholdere Svein Lindstad og Per Rosmo. Det er avtalt nytt møte med toastmaster 

02.12.24. Lindstad ønsker at hans underholdning kommer tidlig i programmet. Leder ønsker velkommen og 

presenterer toastmaster, som presenterer spesielt inviterte gjester.  

Vedtak: 

Diktet «Pensjonistvask» utgår. Holger sender ut deltakerliste til alle som er påmeldt på jubileumsfesten. 

Samtidig minner han om hvor det er garderober, og at det er aperitif i skybaren kl 18.  

Ad punkt 6 

Dag Aasbø Travel har sendt et forslag til tur innenlands i mai 2025, samt 2 forslag til utenlandstur i 

september 2025. 

Vedtak: 

Margrethe ber Risdal Touring om forslag til dagstur og overnattingstur innenlands. Styret er enig om tur 

med Dag Aasbø Travel til Montenegro og Kroatia 24-09. – 01.10.2025.  

Ad punkt 7 

Sekretæren er godt i gang med å skrive årsberetning. Brit Marstein Olsen sjekket status pr punkt i 

handlingsplanen for 2024. 

Vedtak: 

Årsmøtet blir 03.03.2025, kl 1100 i Pål Eiken-rommet på Arkivet. Frist for innsending av forslag: 

01.02.2025. 

Ad punkt 8 

Rekefesten i Arendal blir 12. juni 2025. Det er ønskelig at rekefesten på Hidra blir i juni. Rekefesten på 

Skjernøya blir i august 2025.  

Ad punkt 9 

Neste styremøte: 13.01.2025 

Møtet hevet kl.  1340 

 
Margrethe Svee 
Fung sekretær 


